
Der henvises til dagsordenen for årsmødet. 

Referat af årsmødet d. 15.11.2018 

Ad punkt 1 

Sæsonen 2017 og 1. halvår af 2018 blev gennemgået. Det blev bemærket, at der 

efter udelukkelsen af Salen på Laurids Skaus Gade i november 2017 var en mærkbar 

reduktion i deltagerantallet ved vore arrangementer. 

Ad punkt 2 

Regnskab 2017 blev gennemgået. Tallene for første del af 2018 blev også fremvist. 

Der var ingen bemærkninger. 

Ad punkt 3 

Da der ikke var medlemmer, der havde lyst til at overtage arbejde i bestyrelsen, 

hvilket blev beklaget, kunne formanden blot erklære dette for ophørt med 

udgangen af 2018. 

Ad punkt 4 

Ingen valgt til Pensionistforum Syd. 

Ad punkt 5 

Ingen nye ideer til udflugter… 

Ad punkt 6 

Formanden takkede for medlemmernes deltagelse. For det gode samarbejde i 

udvalget og det gode samarbejde med kredsstyrelse. Til sidst blev et læserbrev om 

folkepensionens manglende holden trit med lønudviklingen læst op! 

Sommersted d. 21.11.2018 

Tilføjelser og præciseringer d. 28.11.2018 

Ad punkt 2. Det blev oplyst, at en ny bestyrelse i 2019 ville få 25.000 kr. som tilskud 

fra kredsen og et overført overskud fra 2018 på ca. 12.000 kr. at arbejde med. 

Ad. Punkt 3. I stedet for arrangementgruppen indsættes ordet bestyrelsen. 

 


